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阳光没有你的笑容灿烂，大海没有你的心胸宽阔，细雨没有你的思绪飘逸，轻风没有你的情怀浪漫，美酒没有你的歌声甜美。你是可爱的精灵，祝生日快乐！以下是为您整理的《生日祝福语简短独特英语句子》，希望大家能够喜欢。>1.生日祝福语简短独特英语句子 1...
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1、我虽不能和你一起点燃生日的蜡烛，但我能送上真心的祝福，祝你生日快乐！
Although I can\\\'t light birthday candles with you, I can send sincere wishes to you. Happy birthday to you!
2、今天有了你，世界更精彩；今晚有了你，星空更灿烂；今生拥有你，人间更温暖。生日快乐！
Today with you, the world is more wonderful; tonight with you, the stars are more brilliant; this life with you, the world is warmer. Happy birthday!
3、又是一个全新的开始，朋友，祝福你的每一早晨都有一个新希望！祝你生日快乐，永远开心！
It\\\'s a brand new beginning, friend, wish you a new hope every morning! Happy birthday to you, always happy!
4、愿你去往之地皆为热土，愿你所遇之人皆为挚友。
May all the places you go to be hot lands and all the people you meet be close friends.
5、我的挚友，祝生日快乐，新的一年中好运、健康、快乐！
Happy birthday to you, my dear friend. Good luck, good health and happiness in the new year!
6、朋友，在此时此刻，只想祝福你，生日快乐。
Friends, at this moment, just want to wish you a happy birthday.
7、今日许愿今日圆，生日生活生财气，快乐快活快甜蜜。
Today I wish you a happy, happy and sweet birthday.
8、恭喜你，在人生的摩天轮上，百尺竿头更进一岁。
Congratulations. On the Ferris wheel of life, a hundred feet pole is one year older.
9、一句贺词，浓缩了我对你的祝福。愿快乐拥抱你，在这属于你的特别的一天，生日快乐！
A congratulatory message condenses my wishes for you. Wish you a happy hug. Happy birthday on this special day that belongs to you!
10、祈愿您心灵深处，好花常开，好景常在，好运永远盈满胸怀！生日快乐！
I wish you good flowers, good scenery and good luck in your heart forever! Happy birthday!
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1、我愿用青春，来换一个闺蜜，陪我旅行。生日快乐！
I would like to use youth, in exchange for a girlfriend, accompany me to travel. Happy birthday!
2、今天生日，在此向你讲声：祝你生日快乐！青春美丽！
Today\'s birthday, I would like to say to you: Happy Birthday! Youth and beauty!
3、在这个特别的日子里，祝你生日快乐！
Happy birthday to you on this special day!
4、祝你在这一站，停留更久，我们的友谊天长地久。
I wish you a longer stay at this station, and our friendship will last forever.
5、愿你此生，梦想光芒，野蛮生长，永不彷徨。
May you dream of light, grow savagely and never hesitate in this life.
6、美好的日子里，紧握属于你的幸福。祝你生日快乐。
In a good day, hold on to your happiness. happy birthday to you.
7、今天是你的生日，祝你开心快乐、幸福平安！
Today is your birthday. I wish you happiness, happiness and peace!
8、祝生日快乐，开心永远。
Happy birthday, happy forever.
9、生日快乐，祝你今天过得愉快！
Happy birthday and have a good day!
10、愿你生日快乐美梦圆，甜蜜温馨驻身边！
Wish you a happy birthday, a sweet dream, sweet and warm stay around!
11、愿你傻人有傻福，想要的都拥有，得不到的都释怀。
Wish you silly people have silly blessing, want all have, can not get all let go.
12、你的生日就是我最牵挂的日子，朋友请收下我最美好的祝福！
Your birthday is my most concerned day. Please accept my best wishes!
13、我倾注三百六十五天的情意，衷心祝福你“生日快乐”！
I pour out 365 days of affection and sincerely wish you \"Happy Birthday\"!
14、愿此后的日子，大多眉眼温柔。
I hope that in the days to come, most eyes and eyebrows will be gentle.
15、愿我有生之年，年年为你点燃生日的烛焰。
May I light the candles for your birthday every year in my life.
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1、以我忠贞的爱情，祝福你生日快乐！
My love, bless you Happy birthday!
2、生日快乐，亲爱的。你是世上最可爱的人。
Happy birthday, sweetheart. You are the most lovely person in the world.
3、思念万千，祝福无数，在此佳节，祝君快乐!
Miss myriad, countless blessings, wish you happy this holiday season!
4、生日快乐！愿在这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Happy birthday! May your days be filled with joy on this special day.
5、支支灿烂的烛光，岁岁生日的幸福。幸运的你，明天会更美好！
The candles, but each birthday happy. Lucky you, tomorrow will be better!
6、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
Happy birthday, my dear friend, may you be happy every day!
7、谢谢你还记的我的生日，你刚才怎么不接电话呀?能给我打个电话吗?
Thank you for your birthday. Why didn\'t you answer the phone? Could you give me a call?
8、我在那盛开的兰花瓣上写出对你无穷的思念与祝福，并祝你生日快乐!
I write in the blooming orchid petals on your endless thoughts and blessings, and wish you a happy birthday!
9、一句问候，一声祝福，一切如愿，一生幸福，一世平安。祝生日快乐！
A greeting, a blessing, all do so, a lifetime of happiness, peace I. Happy birthday to you!
10、但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，祝你生日快乐！
May the joy of nature embrace you in this special day that belongs to you!
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